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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, 

convocată de ȋndată ȋn data de 20 decembrie 2021, ora 08
30

 
 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 20 decembrie 2021, ȋn şedinţă extraordinară 

convocată de îndată, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 1359/20.12.2021. 

Şedinţa extraordinară convocată de îndată are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând 

cu orele 8
30 

şi este publică.  

La  şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 14 consilieri. Lipsesc domnii consilieri 

Menan Samir, Omer Metin, Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan-Marian şi Lupu Ionuţ. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Brânză Dumitru. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela – şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza-consilier R.C.L.M.P.A.. 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 14 voturi „pentru”. 

Ordinea de zi cuprinde: 

I . PROIECTE  DE  HOTǍRÂRI: 

1.  Proiectul de hotărâre nr. 239 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al 

Spitalului Municipal Medgidia, judeţul Constanţa, pe anul 2021 

2. Proiectul de hotărâre nr. 240 privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri şi cheltuieli al 

Municipiului Medgidia, judeţul Constanţa, pe anul 2021 

3. Proiectul de hotărâre nr. 241 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al 

Poliţiei Locale Medgidia, pe anul 2021 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: Toate cele 3 proiecte au avizul de specialitate ale comisiei de specialitate şi 

avizul secretarului general. 

Dl. consilier Sali Sabri: Ce avize au? 

Dra secretar general Solomon Melania: Comisia de buget. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Comisia de buget. Pe cele 3 rectificări. 

Dl. consilier Sali Sabri: Noi nici nu ne-am întâlnit. Ce aviz să aibă? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ce n-am închis? 

Dl. consilier Sali Sabri: Noi, comisia de buget nu s-a întrunit. De unde să aibă aviz? Nu întreb cu răutate. 

Care a fost urgenţă? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Este închidere de an şi trebuie perfectate toate documentele. 

Dl. consilier Sali Sabri: Dacă nu sunt plauzibile mă opresc, promit, dar dacă sunt plauzibile lăsaţi-mă să 

întreb. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul consilier, şi dacă vă răspundem şi vă răspundem cu punctul de 

vedere al specialiştilor, dumneavoastră tot votaţi „împotrivă”. Sedinţa de îndată este şedinţă de îndată. Tratează 

ceva de îndată. 

Dl. consilier Sali Sabri: Eu nu ştiu, eu nu am mai fost consilier ca dumneavoastră, lăsaţi-mă să întreb şi 

apoi să îmi răspundeţi că nu puteţi să îmi răspundeţi la o întrebare pe care nu am pus-o. Intrebarea mea este care a 

fost urgenţa că am primit e-mailul la 7:50, am fost sunaţi pe la 8 de către doamna care se ocupă cu chestiunea asta 

şi anunţaţi, rugaţi să venim la 8:30. Am venit, dar care este urgenţa? De ce am fost anunţaţi cu 40 minute înainte? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Am înţeles ce doriţi să mă întrebaţi, domnul consilier. Se închide anul şi 

dacă se închide anul în administraţie ştiţi cum este, vineri este Ajunul Crăciunului, nu se lucrează, astăzi până 

trece şedinţa şi încheiem actele trece ziua şi mai rămân 2 zile. Asta este de îndată, nu este ceva ilegal, să ştiţi. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu am zis că este ilegal. Nu puteam fi anunţaţi de astăzi pentru mâine că şi 

mâine se lucrează? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă este de îndată, este de îndată. 
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Dl. consilier Sali Sabri: Sedintele de îndată au fost anunţate de pe o zi pe alta. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Poate aveţi dreptate, dar eu ştiu că extraordinarele se anunţa de pe o zi pe 

alta. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiect de hotărâre nr. 239) privind aprobarea rectificării 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, judeţul Constanţa, pe anul 2021.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 239 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiect de hotărâre nr. 240)  privind aprobarea rectificării 

bugetului local de venituri şi cheltuieli al Municipiului Medgidia, judeţul Constanţa, pe anul 2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 240 de pe ordinea de zi care se votează cu  adoptată cu 12 

voturi “pentru” şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri şi Radu Sorin-Elvis). 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiect de hotărâre nr. 241)  privind aprobarea rectificării 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Poliţiei Locale Medgidia, pe anul 2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 241 de pe ordinea de zi care se votează cu 12 voturi “pentru” 

şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Sali Sabri şi Radu Sorin-Elvis). 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul consilier local Brânză Dumitru, declară ȋnchise lucrările 

şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 20.12.2021. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Brânză Dumitru 

 

Secretar General Municipiul Medgidia, 

                 Melania Solomon 

 

 
Redactat, 
Consilier, Ceauşu Ionela 
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